

Title (en)
Moccasin.

Title (de)
Mokassin-Schuh.

Title (fr)
Chaussure mocassin.

Publication
EP 0249684 A2 19871223 (DE)

Application
EP 87103791 A 19870316

Priority
DE 3620248 A 19860616

Abstract (en)

As Fig. 1 illustrates, the invention relates to a lined moccasin, in which, to increase the durability, the outsole 2 is joined by means of a perforated groove 1, running around the bottom at the edge, to the upper leather 3 and lining 4 and a cushion 10 in between. The lining 4 leaves a clearance at the edge, into which a supporting fabric 5 is laid, and into which a plastic adhesive 6 is injected, also filling the groove 1 and perforation 7. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft wie aus Fig. 1 ersichtlich, einen gefütterten Mokassin-Schuh, bei dem zur Vergrößerung der Haltbarkeit die Laufsohle 2 über eine randseitig unter umlaufende perforierte RiBrille 1 mit dem Oberleder 3 und Futter 4 und einem Polster 10 dazwischen verbunden ist, wobei das Futter 4 randseitig einen Raum ausspart, in den ein Stützgewebe 5 gelegt ist, und in den ein auch die RiBrille 1 und Perforierung 7 ausfüllender Kunststoffkleber 6 gespritzt ist.

IPC 1-7
A43B 3/14

IPC 8 full level
A43B 9/12 (2006.01)

CPC (source: EP)
A43B 9/12 (2013.01)

Cited by
DE19810087A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0249684 A2 19871223; EP 0249684 A3 19910116; DE 3620248 A1 19871217; ES 2000425 A4 19880301; HU T57563 A 19911230

DOCDB simple family (application)
EP 87103791 A 19870316; DE 3620248 A 19860616; ES 87103791 T 19870316; HU 270987 A 19870615